
Zápisnica  z rokovania AS FPEDAS 
 

Dňa: 30.06.2025 

Miesto a čas rokovania: online prostredníctvom MS TEAMS (https://teams.microsoft.com/l/meetup-
join/19%3a1649e93a276d4c47bb32434141c0d265%40thread.tacv2/1750691415878?context=%7b%22Tid%22%3a%228324
ff4b-14c8-4bf5-b07e-a0713179f37e%22%2c%22Oid%22%3a%2274a2d932-6e89-4693-8fda-a5111a40e0ba%22%7d)  
a prezenčne v zasadačke KŽD na 4. poschodí BF o 08:00 hod. (v súlade s článkom 7 ods. 3 
Rokovacieho poriadku AS FPEDAS sa rokovanie akademického senátu koná  hybridnou formou) 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  bolo prítomných 15 z 21 členov AS  (z toho 8 prezenčne 
a 7 online) 

Hlasovanie: prostredníctvom Onvote (onvote.uniza.sk) 

Hostia: podľa prezenčnej listiny v miestnosti (1) a výpisu účasti v MS Teams 

 

Program rokovania: 

1) Otvorenie rokovania, schválenie programu rokovania AS FPEDAS 

2) Návrh zmeny organizačnej štruktúry FPEDAS - Smernice č. 5 Organizačný poriadok 
Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline (Dodatok 
č. 21) pre Katedru železničnej dopravy, Katedru leteckej dopravy, Katedru 
kvantitatívnych metód a hospodárskej informatiky, Centrum excelencie pre leteckú 
dopravu, Brokerské centrum leteckej dopravy pre transfer technológií a znalostí do 
dopravy a dopravnej infraštruktúry, Leteckú školu, Národné výcvikové centrum 
bezpečnosti v civilnom letectve, Katedru ekonomiky a Katedru spojov. 

3) Návrh na vyhlásenie doplňujúcich volieb do študentskej časti Akademického senátu 
Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov  Žilinskej univerzity v Žiline (zástupca 
za Katedru cestnej a mestskej  dopravy a za PhD. štúdium). 

4) Rôzne 

K jednotlivým bodom rokovania bol elektronicky spolu s pozvánkou  zaslaný 
podkladový materiál (23.06.2025) v súlade s čl. 7 ods. 15 Rokovacieho poriadku AS FPEDAS, 
a zároveň boli publikované na intranete Žilinskej univerzity v Žiline: 
https://shportal1.uniza.sk/unizadocs/fpdasenat/.  Pozvánka na AS FPEDAS bola zverejnená 
na webovom sídle FPEDAS (https://fpedas.uniza.sk/sk/zamestnanci/vseobecne-
informacie/oznamy/pozvanka-na-rokovanie-akademickeho-senatu-fpedas-5) aj s odkazom na 
uložené materiály. 

V úvode  predsedníčka AS FPEDAS doc. Ing. JUDr. A. Novák Sedláčková, PhD. otvorila 
zasadanie AS FPEDAS, privítala  senátorov, pána dekana prof. Ing. Miloša Poliaka, PhD., a 
oznámila ukončenie členstva v študentskej časti AS FPEDAS po úspešnom ukončení PhD. 
štúdia Ing. Mareka Nagyho, PhD. ako aj Ing. Sofia Halasová (KCMD). Zároveň o pozastavenie 
členstva v súlade s  čl. 3 ods. 13 Zásad volieb do AS FPEDAS zo dňa 15.5.2023 ako aj v súlade 
s §8 ods. 8 Štatútu Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v 
Žiline požiadali Bc. Bednařík, Bc. Sitárová a Bc. Cáderová. 



Bolo skonštatované, že vzhľadom na počet prítomných senátorov AS FPEDAS je senát 
uznášania schopný pre všetky body programu v súlade s čl. 7 ods. 16 Rokovacieho poriadku 
AS FPEDAS, pretože je prítomných 14 z 21 senátorov. 

Pristúpilo sa k schvaľovaniu programu. Vzhľadom na technické problémy pri pripojení 
do systému Onvote, hlasovali dvaja senátori vyslovením svojho súhlasu/nesúhlasu.  

Výsledky hlasovania: 

prítomných 14 členov, za uvedený návrh hlasovalo 14 členov, zdržal sa 0, proti bolo 0.  

Uznesenie č.2025/3/1: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy 
a spojov Žilinskej univerzity v Žiline schválil návrh programu rokovania AS FPEDAS v 
zmysle čl. 7 ods. 18 Rokovacieho poriadku AS FPEDAS.“ 

 

Druhým bodom bol návrh zmeny organizačnej štruktúry FPEDAS- Smernice č. 5 
Organizačný poriadok Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity 
v Žiline (Dodatok č. 21) pre Katedru železničnej dopravy, Katedru leteckej dopravy, Katedru 
kvantitatívnych metód a hospodárskej informatiky, Centrum excelencie pre leteckú dopravu, 
Brokerské centrum leteckej dopravy pre transfer technológií a znalostí do dopravy a dopravnej 
infraštruktúry, Leteckú školu, Národné výcvikové centrum bezpečnosti v civilnom letectve, 
Katedru ekonomiky a Katedru spojov zaslaný ako materiál č. 1), ktorý predkladá pán dekan 
prof. Poliak. (materiál č.1a, 1b, 1c). Bola otvorená diskusia a k predloženému materiálu neboli 
žiadne otázky ani pripomienky. V počas hlasovania stále pretvrvával jeden technický problém 
na ktorého odstránení sa pracovalo, a preto jeden senátor vyslovil svoj súhlas s dodatkom č. 21. 

Výsledky hlasovania:  

prítomných 14 členov, za uvedený návrh hlasovalo 14 členov, zdržal sa 0, proti bolo 0.  

Uznesenie č.2025/3/2: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov 
Žilinskej univerzity v Žiline schválil v súlade s § 13f ods. 1 písm. a) Štatútu Žilinskej univerzity 
v Žiline ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm. a) Štatútu Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy 
a spojov Žilinskej univerzity v Žiline zmenu Smernice č. 5 Organizačný poriadok Fakulty 
prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline (Dodatok č. 21).“ 
 

Tretím bodom bol návrh na vyhlásenie doplňujúcich volieb do študentskej časti 
Akademického senátu Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v 
Žiline (zástupca za Katedru cestnej a mestskej  dopravy a za PhD. štúdium), tzn. návrh 
vyhlášky, rovnako ako aj harmonogram volieb (materiál č.2). K predloženému materiálu nemali 
členovia pripomienky. V priebehu tohto bodu rokovani sa online pripojil senátor Ing. Ján 
Vrábel, PhD., čím sa počet prítomných senátor zvýšil na 15 a všetky technické problémy sa 
podarilo odstrániť.  

Výsledky hlasovania:  

prítomných 15 členov, za uvedený návrh hlasovalo 15 členov, zdržal sa 0, proti bolo 0.  

Uznesenie č.2025/3/3: „AS FPEDAS Žilinskej univerzity v Žiline vyhlásil doplňujúce 
voľby v súlade s článkom 4 ods. 3 písm. a) Rokovacieho poriadku Akademického 



senátu  FPEDAS do študentskej časti AS FPEDAS za katedru cestnej a mestskej 
dopravy  a PhD. štúdium v súlade so zásadami volieb do AS FPEDAS.“ 
 

V poslednom bode programu Rôzne vystúpil pán doc. Ing. Martin Kendra, PhD. 
s pripomienkou ohľadom zatvorenia vrátnice BF počas skúškového obdobia. Pán dekan 
reagoval, že fakulta nebola o tomto kroku vedením univerzity ani OHS vopred informovaná, 
a ani to s fakultou nebolo konzultované, a preto bude bezodkladne túto záležitosť riešiť 
s vedením univerzity.   Následne predsedníčka poďakovala senátorom za ich usilovnú prácu 
počas celého akademického roka 2024/2025 a informovala ich o ďalšom plánovanom riadnom 
zasadnutí AS FPEDAS v októbri 2025. 
 

V Žiline 30.06.2025 

Zápisnicu vyhotovil: Ing. Vladimír Šalaga, PhD.  

Zápisnicu overila: doc. Ing. JUDr. A. Novák Sedláčková, PhD.  


